



香港拯溺總會

The Hong Kong Life Saving Society

捐助表格
DONATION FORM

致：香港拯溺總會

To：The Hong Kong Life Saving Society

本人願意捐款港幣 HK\$ _____ 元* 資助香港拯溺總會在推廣拯溺運動及提高市民大眾的水上安全意識方面作努力。(100 元以上的捐款可獲豁免繳稅。)

I would like to assist the HKLSS in their efforts to promote lifesaving movement and concept of water safety. Enclosed please find my / our donation of HK\$ _____ .* (Donations of over HK\$100 are tax deductible.)

* 劃線支票抬頭請寫“香港拯溺總會”

* Crossed cheques should be made payable to “The Hong Kong Life Saving Society”

請填上個人資料，郵寄至香港灣仔軒尼詩道 258 號德士古大廈 21 樓

Please fill in the following details and send to 21/F Caltex House, 258 Hennessy Road, Wanchai, Hong Kong

姓名 Name (Mr/Miss/Mrs/Ms) : (Surname) _____ (Given names) _____

地址 Address : _____

電話 Telephone : _____ 傳真 Fax : _____

電郵 E-mail : _____

一切資料只用作捐款用途。如有需要，閣下隨時有權更改以上資料。

The personal data collected will be treated as strictly confidential and will be used only for receipting and other communication with you. Donors have the right to access his/ her data and make correction upon request.